
Protokoll fört vid styrelsemöte med Parents Hope Stödförening i Sverige (PHSS) för 
Ndoragiskolan i Uganda.
Datum: 2024-05-14
Närvarande: Eva Falk, Per-Erik Falk, Gerd Svensson, Katarina Wesche Söderberg och 
Thorsten Tiedt.

1. Mötets öppnande. Ordförande Per Erik Falk hälsade alla välkomna och förklarade 
mötet öppnat.

2. Till sekreterare för dagens möte valdes Katarina Wesche Söderberg/Per Erik Falk och 
till justerare valdes Eva Falk och Gerd Svensson. Dagordningen för dagens möte 
godkändes.

3. Föregående protokoll. Ordförande föredrog föregående mötesprotokoll och de 
godkändes.  

4. Undervisningssituationen. Specioza Twinamasiko har rapporterat att fösta terminen är 
avslutad och att man lyckats undervisa och stödja barnen på ett fullgott sätt. Eleverna i
årsklass 7 är registrerade för centrala prov i November i år. I övrigt se brev från 
Specioza i nospper.se/dokument från 20240514.
 

5. Ekonomi Ndoragiskolan. 17 lärare och 4 medarbetare är anställda vid skolan. Lärarna 
begärde och fick löneökning med 50 000 Ugandiska shillings.  Den ekonomiska 
situationen vid skolan har varit pressad. Det har varit torka och hämtning av vatten  
från annat håll har kostat. Allt fokus har varit på att klara driften av skolan. För mer 
detaljer se kostnadsredovisning månad för månad på nospper.se/dokument.
 
Ekonomi stödföreningen. För lite pengar har kommit in i förhållande till behoven vid 
skolan. Kursutvecklingen SEK/UGX har på sistone varit negativ efter en uppgång i 
början på året. Vi har sänt  63 934 kr under 2024 till dags dato till 
Ndoragiskolanskolan. För detaljer se resultat- och balansräkning för delår på 
nospper.se/dokument.

Medlemsstatus. Vi är för närvarande 55 medlemmar i PHSS.

6. Genomförda aktiviteter. Vi har haft kafé hos Helene Damsö, två Öppet Huscafé hos 
Söraby församling och Församlingsfest därstädes och deltagit i loppis i Hovmantorps 
Folkets Hus. Tre lotterier har presenterats på Facebook. 

Ansökningar om medel för att driva Ndoragiskolan har senaste året gjorts hos 6 st 
närliggande Lions Club, Pingstkyrkan i Lund, Röda Korset Växjö, Erikshjälpen Växjö 
och Emmpatus Åqvarn. Positiv respons har inte erhållits från någon.
 

7. Kommande planerade aktiviteter. Deltagande i Bergveckan, café/medlemsmöte på 
Hembygdsgården Rottne, medverkan i Rottnedagen, Julmarknad i Rottnegården, öppet
hus hos Söraby församling och loppis i Alvesta Folkets Hus. Vi håller ögonen öppna 
för fler lämpliga aktiviteter. Diskuterades hos vilka ytterligare organisationer vi kan 
göra ansökningar om medel till skolan. Vädjan om föremål till lotterier och loppisar 
ska göras.



 
8. Framtid. Diskuterades möjligheten ansöka om att få tilldelat ett 90-konto efter förslag 

från medlem. 90-konto kan innebära att vi syns mer och kommer med i nya 
sammanhang. Problem är kostnader och arbete med ansökan och redovisningar. 
Föreningen måste ha en auktoriserad revisor vid ansökan om 90-konto. Mötet beslöt 
att låta Stig och Per Erik försöka finna en auktoriserad revisor. Om kostnadsbilden är 
rimlig också arbeta vidare med en ansökan.

9. Övrigt att besluta om. Diskuterades vilken mix av loppisgrejor, hantverk och lotterier 
vi ska ha när vi är på olika ställen. Flexibilitet anmodades.    

10. Nästa möte. Den 28 augusti kl 15.00 hos Per Erik Falk i Lessebo.

11. Övriga frågor. Inga övriga frågor förelåg.

12. Per Erik avslutade mötet.   

Vid protokollet:

Katarina Wesche Söderberg

Justeras:

Gerd Svensson Eva Falk


